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INTERPELACJA RADNEGO 

Zwracam się do Pana Burmistrza z prośbą o pilna interwencję dotycząca niszczenia chodnika 

przy ul. Boh. Westerplatte. 

Temat zgłaszałem już w sierpniu 2014 roku, a dotyczy niszczenia chodnika z powodu 

niewłaściwego wykonania studni z instalacją telewizji kablowej.  

Nieprawidłowe wykonanie tych studni powoduje podmywanie i w konsekwencji zapadnie się 

chodnika. Fakt taki ma miejsce już przy dwóch studniach zlokalizowanych w obrębie 

budynków Boh. Westerplatte 22 i 24(w załączeniu dokumentacja zdjęciowa. 

Bardzo proszę o pilną reakcję i doprowadzenie tych miejsc do należytego stanu. W mojej 

ocenie stwarza to zagrożenie dla pieszych, a w dłuższej perspektywie, dalszej dewastacji 

chodnika. 

 

 


